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Protokół z posiedzenia Komisji Kultury, Turystyki, Promocji, Sportu 

Odbytego w dniu 23 stycznia 2019 roku o godz. 12:00 

W Sali narad (pokój 107) 

 

Obecni: członkowie Komisji wg załączonej listy obecności, Burmistrz Miasta Tomasz Bujok, Sekretarz 

Miasta Sylwester Foltyn. 

 

Tematyka posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 

2. Spotkanie z Dyrektorem Wiślańskiego Centrum Kultury 

3. Spotkanie analizujące etapy wdrożenia programu kierunkowego rozwoju  miasta Wisła na 

lata 2017- 2020 

4. Sprawy bieżące. 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Komisji Radny Sławomir Wantulok rozpoczął posiedzenie od powitania wszystkich 

przybyłych i poprosił o przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji z dnia 12 grudnia 2018 

roku. Głosowanie:  1 osoba  „wstrzymała się”, pozostali wszyscy   „za”. 

Ad.2 

 Przewodniczący Komisji Radny Sławomir Wantulok, przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad- 

spotkanie z Dyrektorem WCK. Burmistrz Miasta Tomasz Bujok poinformował, że Dyrektor Adam 

Cieślar zrezygnował z pracy w Wiślańskim Centrum Kultury i Informacji a jego funkcje przejmie Pani 

Katarzyna Kaźmierczak Czyż. W związku z powyższym Komisja stwierdziła, że temat ten zostanie 

przeniesiony na maj. Za przyjęciem przeniesienia terminu na maj: wszyscy jednogłośnie „za”. 

Ad. 3 

Przewodniczący Komisji Radny Sławomir Wantulok przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad- 

Spotkanie analizujące etapy wdrożenia programu kierunkowego rozwoju  miasta Wisła na lata 2017- 

2020.  

W punkcie tym rozmawiano głównie na temat parkingów w Wiśle. Burmistrz Miasta Tomasz Bujok 

poinformował, że w planie jest  wybudowanie parkingu wzdłuż ulicy Olimpijskiej,  wielopoziomowego 

parkingu  na terenie targowiska oraz   wspólnie z Ustroniem- parkingu na terenie Obłaźca.  
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Ponadto poruszano zagadnienia: 

1. pomysł połączenia Bukowej ze Skolnitym koleją gondolową; 

2. komunikacji miejskiej-  przewoźnik Wispol chce zlikwidować wszystkie nierentowne 

połączenia; 

3. toalet publicznych. W najbliższym czasie w mieści ich przybędzie. Burmistrz poinformował, że 

Wiślańska Organizacja Turystyczna będzie zajmować się utrzymaniem toalet publicznych przy 

urzędzie miasta oraz pod amfiteatrem; 

4. basenu w Wiśle; 

5. dworca  PKP; 

6. złego oznakowania szklaków turystycznych; 

7. termomodernizacji budynku Urzędu Miejskiego w Wiśle; 

8. terenu za blokami. 

Za przyjęciem informacji: 6 „za” 

Ad.3 

W sprawach bieżących Radna Barbara Kędzior poprosiła w imieniu mieszkańców osiedla Noclegi o 

zamontowanie lustra na wjeździe na osiedle. 

 

Na tym Przewodniczący Komisji Radny Sławomir Wantulok zakończył posiedzenie i podziękował  

wszystkim za przybycie. 

 

            Protokołowała                                                                                    Przewodniczący Komisji 

    Inspektor Justyna Pilch                                                                                     Sławomir Wantulok 


